
 

 

Referat fra styremøte 

Dato 23-05-23 på nye Klubbhus. 
Tilstede: Hans Thorvald Egeland, Arne Jostein Bråthen, Trond Børge Fossdal, Vidar Lande. 

Otto Østensen. Ikke tilstede Per Steffen Hinderaker. 

Referent: Trond Børge Fossdal. 

Sak 15/2023. Trapp. 

På ekstraordinært årsmøte ble det lagt frem bilde av hvordan vi kan lage trapp inn i kaien. Vi må høre 

med fagfolk om det går an. Sager vi bort planken helt ute på kaien, må vi være sikre på at ikke kaien 

klapper sammen. Dersom vi kan ha trapp, vil det bedre sikkerheten for de som skal gå ombord i 

båten sin. Bilde av trapp vil bli hengt opp i havna. 

Sak 16/2023. Nytt dekke på uteliggerne. 

Styret gikk inn for å legge kompositt på alle gangbare uteliggere i Indre havn. Slik det er i dag kan vi 

ikke ha det. Blir dekket vått, blir de farlige å gå på, siden vi monterer uteliggerne på kaien. Det vil bli 

såpeglatt. Med kompositt vil det bli helt trygt å gå på dem. 

Sak 17/2023. Bommer. 

Båtforeningen har kjøpt inn 4 nye bommer med pontonger. Vi har mange gamle både gangbare og 

bommer, så vi må begynne å skifte ut noen hvert år. 

Sak 18/2023. Inntakskabel og lister. 

Inntakskabel er trukket fra Klubbhus til Havnekontor, så nå gjenstår det å få den koblet. Alle lister til 

vindu, tak, gulv og dører er kjøpt inn. Har et medlem på den jobben med å montere alt. Vi kommer til 

å montere kjøkken snart. Når listene og kjøkkenet er montert, kan vi ta Klubbhuset i bruk. 

Sak 19/2023. Rørlegger. 

Styret har vært i kontakt med rørlegger om å koble alle rørene. Vi må også montere skap, hvor alle 

rør i rør er koblet. Vi må søke kommunen for å få vanninntaket godkjent, og få Klubbhuset godkjent i 

kommunen. Det må skje via en godkjent rørlegger. 


